
 
 

Mondelinge vragen over aanpak laaggeletterdheid in Rijswijk 

 

Op 13 juni vond in de Tweede Kamer een debat plaats over laaggeletterdheid in Nederland, 

waardoor nog steeds 2,5 miljoen mensen niet volwaardig kunnen meedoen in onze 

samenleving. 

In Rijswijk hebben naar schatting 5000 mensen moeite met lezen, schrijven en spreken in 

het Nederlands. Dat is 1 op de 10 inwoners en daar zijn, naast nieuwe Nederlanders ook 

oudere en jongere Rijswijkers onder. 

In september is de Week van de Alfabetisering gepland. Gezien de aandacht voor dit thema 

in het coalitieakkoord wil de PvdA het College oproepen om actie te ondernemen om het 

aantal laaggeletterden in onze gemeente terug te dringen. 

Gemeenten kunnen veel van elkaars aanpak leren bleek onlangs in een artikel in het FD. 

Daar wil ik graag bij aansluiten. 

In Den Haag organiseert ROC Mondriaan sinds kort samen met de lokale welzijnsorganisatie 

MOOI in de wijken, dichtbij de mensen waar het om gaat, taalvaardigheidstrainingen. In 

samenwerking met het welzijnswerk kan men de doelgroep beter bereiken en is de 

drempel voor mensen om te komen en mee te doen, ook lager. 

 

Bent u bereid om op korte termijn laaggeletterdheid via een actieplan in onze gemeente 

aandacht te geven? 

Bent u  bereid om te onderzoeken of de genoemde aanpak ook in Rijswijk is in te voeren en 

zo ja op welke termijn kan de Raad terugkoppeling verwachten? 

 

Namens de PvdA-fractie 

Wil van Nunen 

 



 
 

 

 


